
FAU-møte 6. juni 2019 

 

1. Godkjenning av innkalling 

Innkallingen er godkjent 

2. Godkjenning av protokoll 

Godkjent 

3. Nytt fra skolen 

Saken utgår 

4. Evaluering av 17. mai 

- Budsjett: Gikk med om lag 3000,- i underskudd. 

- Vurdere om det kun skal være premier som kan spises, for å unngå søppel. I år var 

det en blanding. 

- Godt grep å flytte ettermiddagsarrangementet en time tidligere, til kl 15. Unngår 

dødtid for småbarnsforeldre. Vi anbefaler at dette blir fast tidspunkt. 

- Stod igjen med for mye mat som ikke ble solgt. Komiteen må lage en oversikt over 

hva som er tilstrekkelig mat. 

- Bruk av Vipps, ikke kontanter er ønskelig. 

- Vurdere å stå lenger foran sykehjemmet med flere marsjer. 

- Toget gjennom byen bestod av for mange voksne og for lite barn. Her bør det 

vurderes at det skal tillegges et større ansvar hos klassekontaktene. 

Vedtak: Viktig med god evaluering som overføres til neste års komite. 

5. Evaluering av Sykkel og blomster 

- God planlegging. 

- Positivt med sykkelreparatør og blomsterstasjon. 

- Kjøreruten til sykkeltraseen må ha vakter. 

- Vurder å søke om bilfritt trase neste gang. 

- Fikk kr 20 000,- med kommunen; må settes opp et regnskap. 

-  

6. FAU sitt engasjement i kommunens kartlegging av kjøremønsteret på Møhlenpris. 

Saken utsettes. 

 

7. Dato for FAU-møte i august 

Skolestart er 16. august. 

Nåværende FAU møtes torsdag 22. august kl. 18. 

 

8. Kartlegging til neste års FAU – hvem fortsetter 

Andreja, 2. trinn 

Åsmund, 3. trinn 

Solveig, 7. trinn 


